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Conclusies van de Coördinatie Commissie voor Europese 
Integrftie-_en Aggociatieproble 

De Coördinatie Commissie voor Europese Integratie- en 
Associatieproblemen heeft op 1 november de volgende 
agenda behandeld: 
1. Voorbereiding van de Landbouwraad van 7/8 november 
1.1. Rundvleesproblematiek 
1.2. Middellandse Zee Landbouw 
1.3. Medeverantwoordelijkheidsheffing in de zuivelsector 
1.4. Boterinvoer uit Nieuw-Zeeland 
1.5. Commissiemededeling inzake de structuurpolitiek in 

de landbouwsector 
1.6. Commissiemededeling inzake de omrekeningskoersen in 

de landbouwsector 
1.7. Toepassing van artikel 2 bis van Vo. 974/71 
1.8. Ontheffing verbod haringvangst op de Noordzee 
1.9. Diversen 

a) situatie op de appelenmarkt 
b) bijzondere maatregelen voor ricinuszaad 
c) veterinaire vraagstukken 

2. Diversen 
Toepassing van artikel 203 EEG-Verdrag. 

Met betrekking tot de punten 1.3, 1.5» 1.6, 1.7 en 1 .9 .c) 
meende de Coördinatie Commissie dat de behandeling in de 
Landbouwraad haar geen aanleiding gaf tot het uitwerken 
van overwegingen of conclusies. 
>iet de bijgaande conclusies op de overige punten mag de 
Ministerraad in overweging worden gegeven akkoord te gaan. 
Het Ministerie van Landbouw en Visserij achtte het evenwel 
niet uitgesloten dat de Minister van Landbouw en Visserij 
ten aanzien van punt 1.9.a) (Situatie op de appelenmnrkt; 
enige opmerkingen zou willen maken in de Ministerraad. 



I. v o o r b e r e i d i n g Landbouwraad l/S november 

M.b.t. de verlaging van de heffingen van de invoer
rechten op baby beef uit J oegoslavi'é wordt slechts 
een eerste gedachtenwisseling voorzien. Het Commissie
voorstel voorziet er in dat Joegoslavië een zekere ge-
privili geerde positie toe te kennen in het 
nieuwe rundvleesbeleid dat door de Gemeenschap in
middels ten uitvoer wordt gelegd. 

De Coördinatie Commissie concludeerde dat Neder
land positief staat tegenover het Commissie
voorstel in zover dit Toegoslavië voordelen 
beoogt te geven waarop dat land krachtens zijn 
akkoord met de Gemeenschap recht heeft. 
Ten aanzien van de diverse onderdelen van het 
Commissievoorstel . zal de Co'órdinatie Commissie 
latex nog kunnen discussiëren nadat deze voor-stellen ín detail bekend zijn en de eerste gedach-
tenwisselirg heeft plaatsgevonden. 

Met betrekking tot de invoer van rundvlees uit de ACS-
landen ligt een Commissievoorstel voor tot verlenging 
van de vermindering van belasting op de invoer van 
rundvleesproducten uit de ACS. Hiervoor bestaat te 
Brussel reeds een gekwalificeerde meerderheid. 

De Coördinatie Commissie concludeerde dat deze 
voorstellen voor Nederland aanvaardbaar waren. 
Voor wat de procedure betreft, concludeerde de 
Coördinatie Commissie voorts dat vanwege de cen
trale en kritische factor, welke de baby beef-
import vormt in de Gemeenschapsrelatie met Joego
slavië alsook gelet op de band welke de rundvlees
import uit de ACS heeft met het beleid met be
trekking tot Zuidelijk Afrika (Botswana) het in 
hoge mate de voorkeur had wanneer de beide hier-

• bedoelde besluiten uiteindelijk in de Algemene 
Raad zouden worden genomen. De feitelijke discus
sie aangaande de landbouwpolitieke aspecten zou 
zich uiteraard in de Landbouwraad dienen af te 
spelen. Nederland zou zich in de Landbouwraad diene 

te beijveren, opdat deze procedure zou worden ge
volgd. 

1.2. Middel1andse_Zee_Landbouw 
Ie discussie in de Landbouwraad wordt verondersteld 
p^*at^ te vinden op basis van de bijlage bij de zgn. 
Haf sr/ramp-brief van 14 oktober 1977- Geconstateerd 
werd dat de gedachten van de Commissie tenderen naar 
een meer efficiënt maken van producties en naar aan
passingen in het bestaande beleid. 



De Coördinatie Commissie meende dat Nederland zich 
kritisch diende op te stellen t.a.v. alle nieuwe 
elementen welke men in dit verband in het bestaande 
landbouwbeleid zou willen invoegen. Uitgangsplint 
zou dienen te zijn dat de communautaire preferen
tie in het intra verkeer onverkort gehandhaafd 
bleef. Nederland zou positief kunnen staan t.a.v. 
de suggesties van de Commissie op het structurele 
vlak. Zij noteerde het belang van de vraag of de uit
gaven voor deze structurele maatregelen en 
activiteiten uit het Landbouwfonds dienden te komen. 
Pit zou later nog dienen te worden besproken. 

Voor wat het effect van de in deze te nemen koers 
op de relatie met derde landen betreft, meende 
de Coördinatie Commissie dat de verplichtingen van 
de Gemeenschap in de betrekkingen met alle derde 
landen, dus niet alleen de minst ontwikkelde landen, 
dienden te worden gerespecteerd. De Commissie ware 
op dit punt nog eens te ondervragen aangaande haar 
denkbeelden. De Coördinatie Commissie overwoog 
voorts dat onderhavige bijlage naast de landbouw-
aspecten toch ook andere aspecten in het geding 
bracht, zoals consumenten aspecten, financiële 
aspecten, maar vooral ook de meer algemene aspec
ten verbonden aan de problematiek van de uitbrei
ding. Zij meende derhalve conform ook de discussie 
welke reeds op 'I8/19 oktober in de Algemene Raad 
had plaatsgevonden, dat deze zaak ook in 
de Algemene Raad diende te worden besproken, mede 
gelet op de algemeen coördinerende taak van die 
Raad, De Coördinatie Commissie achtte het in dit 
verband nuttig nog eens de algemene uitgangspunten 
te bevestigen, namelijk dat m.b.t. de aanvang van 
toetredingsonderhandelingen geen pre-condities 
dienden te worden gesteld, alsook dat niet naar 
een globalisatie van de onderhandelingen mag wor
den toegewerkt. Een algemeen concept in deze mag 
daarbij niet geheel uit het oog worden verloren. 
Indien de aard van de discussie daartoe aanleiding 
zou geven, zouden deze uitgangspunten van Nederlandse 
zijde in de Landbouwraad ook nog eens uitdrukkelijk 
als standpunt naar voren gebracht dienen te worden. 

Boterinvoer uit JJieuw-Zeeland 

Aangenomen wordt dat de Commissie contact met de Nieuw-
zeelandse autoriteiten heeft gehad en daarvan verslag 
uitbrengt. De discussie in de Raad zal zich vervolgens 

e z "* "-juden met het vinden van het juiste evenwicht 
tv feitelijke invoervermindering en prijsverhoging. 

Be Coördinatie Commissie meende dat van Nederlandse 
zijde zo nodig akkoord zou kunnen worden gegaan met 
sen prijsverhoging boven de 10 j£9 indien een gro
tere feitelijk? invoervermindering hiermede kan 
worden bereikt. 



I. 8. Onthef fing^v^rbod haxin^anjgst^oj) de_Noordzee 
* Het betreft hier een Commissievoorstel om voor 

een uiterst beperkt contingent aan Franse kust-
vissers ontheffing te verlenen van het verbod 
van haringvangst in de Noordzee. 

De Coördinatie Commissie meende dat hier
mede akkoord kan worden gegaan mits een 
escalatie van claims t.b.v. kustvissers 
van andere Lid-Staten wordt voorkomen en de 
te treffen regeling geen uitstralingseffect 
kan hebben op de meer algemene problematiek 
m. b.t. exclusieve visserijzones voor kust-
vissers. 

I.9. Diversen 
ad a) situatie op de appelenmarkt. 

Het betreft hier een Commissievoorstel om. 
gelet op de schrale appeloogst in de Gemeen
schap, de invoerrechten voor appels te verla
gen. De Commissie zal met cijfers omtrent de 
marktsituatie komen opdat de Lid-Staten ver
volgens hun standpunt terzake nader kunnen 
bepalen. 

De Coördinatie Commissie meende dat, 
mede gelet op het consumentenbelang, 
de van Nederlandse zijde eerder ingeno
men positie dient te worden gehandhaafd, 

n aanrien van dit te weten dat de Gemeenschap/een besluit 
Bsievoorstel zal nemen op basis van artikel 43 en 

zich bij die gelegenheid zal laten over
stemmen door de Lid-Staten die zich v<5<5r 
dit voorstel uitspreken. 

ad b) bijzondere maatregelen voor ricinuszaad. 
De Landbouwraad van 25-26 april 1977 h -ft 
opdracht gegeven om de opportuniteit te onder
zoeken van een ontwikkeling van de ricinus-
productie. De Commissie heeft hiertoe een 
eerste document doen verschijnen. Alle Lid-
Staten, met uitzondering van Italië" en Ierland 
staan met grote terughoudendheid tegenover 
deze geaachte. 

De Coördinatie Commissie meende dat Ne
derland zijn afwijzende houding diende 
te handhaven vanwege de twijfelachtige 
levensvatbaarheid van dergelijk pro-
duktie in de Gemeenschap alsooK 
vanwege de belangen van derde landen, 
gelegen in hun export van dergelijke 
producten naar de Gemeenschap. 

• Diversen 
Toepassing_v^_artikel_203_EEG^Verdrag 
Het betreft hier de vraag of der marge de manoeuvre" 



van bet Europees Parlement m.b.t. de Gemeenschaps
begroting moet worden berekend over de vastleggings
kredieten dan wel over de betalingskredieten. 
Omtrent deze aangelegenheid werd eerder in inter
departementaal overleg een conclusie bereikt, welke 
als bijlage hierbij gaat. 

De Coördinatie Commissie onderschreef zonder 
nadere discussie de bijgaande conclusie. 

D.G.E.S. 1 november 1977 



Onderwerp, interpretatie art. 203 EEG-Verdrar 
(overeengekomen conclusie) 

Gelet op de principiële stellingnamen van zowel Raad 
en Commissie als Europees Parlement terzake van de 
interpretatie van art. 203 van het EEG-Verdrag in het 
licht van de invoering van gescheiden kredieten op de 
EEG-begroting verdient het aanbeveling dat, in na
volging van voorgaande jaren, ook voor de begroting 
van 1978 de marge de manoeuvre van het EP op ad 
hoe basis tussen beide instellingen wordt overeen
gekomen. Daarenboven zou het EP toegezegd kunnen worden 
dat de betrokken instellingen vóór oktober van het 
volgend jaar in nauw overleg een oplossing voor de 
onderhavige problematiek zullen uitwerken die 
gestand doe.t aan de bedoelingen die aan art. 203 
ten grondslag liggen. Indien zulks niet mogelijk 
zou zijn d.m.v. een gemeenschappelijke inter
pretatie van art. 203 zou een wijziging van dit 
artikel niet a priori dienen te worden uitgesloten. 
Zo het EP met het bovenstaande kan instemmen zou de 
Raad zich terzake van de wijziging van het Financieel 
Reglement, waaromtrent op 7 november a.s. concertatie 
plaatsvindt, soepel dienen op te stellen. 


